

## 关于产品中限制使用有害化学物质的保证书

### Letter of Guarantee for Restriction on Hazardous Substances in Products

我司广芯微电子（广州）股份有限公司（以下简称广芯微）承诺提供给客户的所有产品均符合无卤（IEC 61249-2-21）、欧盟 RoHS 指令[2011/65/EU,(EU)2015/863]的规定。

We, Unicmicro(Guangzhou) Co., Ltd. (hereafter referred as Unicmicro) hereby guarantees that all the products are in compliance with Halogen free (IEC 61249-2-21),RoHS Directive [2011/65/EU and (EU) 2015/863].

限禁物质清单以及含量（均质材料中的重量百分比）要求如下：

Restricted substances list and maximum concentration values tolerated by weight in homogeneous materials as below:

项目 Item	限制值 Limit Value
镉 (Cd)	< 100PPM
铅 (Pb)	< 1000PPM
汞 (Hg)	< 1000PPM
六价铬 (Cr <sup>6+</sup> )	< 1000PPM
多溴联苯 (PBBs)	< 1000PPM
多溴联苯醚 (PBDEs)	< 1000PPM
邻苯二甲酸二丁酯 (DBP)	< 1000PPM
邻苯二甲酸丁苄酯 (BBP)	< 1000PPM
邻苯二甲酸二(2-乙基己基)酯 (DEHP)	< 1000PPM
邻苯二甲酸二异丁酯 (DIBP)	< 1000PPM
溴 (Br)	< 900PPM
氯 (Cl)	< 900PPM
总溴和总氯 (Total Br+Cl)	< 1500PPM

说明：欧盟 RoHS 指令中豁免的除外，

Notes: Those covered by immunity of the RoHS Directive are excluded.

#### 免责声明 Disclaimer:

本文件中的所有信息仅作参考或指示目的。本文件中的所有信息被认为是精确和可靠的。广芯微可以在任何时候对文件中公布的信息加以修改，无需经过通知。本文件取代先于此次公布的所有信息。本文件中任何信息都不能被解释为对承诺开放的销售产品的要约，或者授予、让与或暗示任何版权、专利或者其他工业或知识产权的任何许可。

All information in this document is furnished for exploratory or indicative purposes only. All information in this document is believed to be accurate and reliable. Unicmicro may make changes to information published in this document at any time and without notice. This document supersedes and replaces all information supplied prior to the publication hereof. Nothing in this document may be interpreted or construed as an offer to sell products that is open for acceptance or the grant, conveyance or implication of any license under any copyrights, patents or other industrial or intellectual property rights.

质量管理部

Quality Department

日期 (Date): 2024 年 2 月 29 日